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Protokół Nr LXVIII/2023 

z LXVI11 sesji Rady Powiatu Kolskiego 

z dnia 27 kwietnia 2023r.

1. Otwarcie sesji

Otwarcia obrad LXVIII sesji Rady Powiatu Kolskiego o godz. 900 dokonał przewodniczący rady 

Marek Świątek.

2. Powitanie gości

Przewodniczący rady powitał radnych, Komendanta PSP Krzysztofa Żurawika, Komendanta 

Policji Jacka Brzęckiego, Dyrektora Grzegorza Kujawę, Dyrektora SP ZOZ w Kole Grzegorza 

Gibaszka, sekretarza Artura Szafrańskiego, skarbnika Zygmunta Sołtysiaka, naczelników i 

wszystkich obecnych. Przewodniczący rady poinformował uczestników sesji, że obrady są 

rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających dźwięk.

3. Stwierdzenie quorum

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w LXVIII sesji udział bierze 19 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania prawomocnych 

uchwał. UWAGA! wg listy obecności 20 radnych obecnych było na sesji- o godz. 9.19 przybył 

radny Mariusz Kozajda.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Ad 4. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji.

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Powiatu 

Kolskiego.

W głosowaniu imiennym udział wzięło 19 radnych. W wyniku głosowania protokół został 

przyjęty 19 głosami „za", 0 głos „przeciw" 0 głosów „wstrzymujących się". Imienny wykaz 

głosowania w powyższej sprawie stanowi załqcznik nr 2 do protokołu.

5. Przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący rady zadał pytanie czy są wnioski do przesłanego porządku obrad?

Nikt nie zgłaszał, w związku z tym przewodniczgcy rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

porzgdku obrad. W głosowaniu imiennym udział wzięło 19 radnych. W wyniku głosowania 

porzgdek obrad został przyjęty 19 głosami „za", 0 głosów „przeciw" 0 głosów „wstrzymujących 

się". Imienny wykaz głosowania w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.



Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Powiatu.

2. Powitanie.

3. Stwierdzenie quorum

4. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji.

5. Przyjęcie porządku obrad.

6. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

7. Zapytania i interpelacje.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 

2023 r.

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia świadomości 

prawnej wśród lokalnej społeczności na temat transplantacji.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody ma zawarcie umów najmu pomieszczeń 

na cele gastronomiczno- kateringowe w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Kole.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu garaży w 

budynku jednokondygnacyjnym na nieruchomości położonej w Kole, przy ul.

Poniatowskiego.

12. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Kole za 2022r.

13. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2022r.

14. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

15. Wolne głosy i wnioski.

16. Zamknięcie obrad.

6. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu

Starosta Robert Kropidłowski przedstawił informację z działalności wydziałów i jednostek 

zespolonych za m-c kwiecień.



Podczas wystąpienia Starosta Robert Kropidłowski poinformował, że w dniu 12 kwietnia 2023 

r. wydana została decyzja o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla zadania pn. 

„Budowa północnej obwodnicy Koła w ciągu drogi powiatowej nr 3205P".

Sprawozdanie międzysesyjne z działalności Zarządu Powiatu i jednostek stanowi załącznik nr 4 

do protokołu.

7. Zapytania i interpelacje

Radny Tomasz Barański poprosił o więcej informacji odnośnie odrzucenia przez Urząd 

Marszałkowski wniosku o dofinansowanie inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr3413P na odcinku Zbójno - Długie"?

Wicestarosta Sylwester Chęciński odpowiedział, że przyczyną odmowy była punktacja. 

Wniosek uzyskał 7 punktów na 12 możliwych. Powiat miał odjęte punkty m.in. ze względu na 

niski poziom bezrobocia w powiecie, brak bezpośredniego dostępu do nieruchomości 

gruntowej, na której znajdowałby się budynek użyteczności publicznej, brak połączenia z drogą 

wyższej kategorii.

O godz. 9.19 na sesję przybył radny Mariusz Kozajda

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 

2023r.

Naczelnik Amelia Woźniak przedstawiła najważniejsze zmiany do budżetu powiatu, w tym 

dodatkowe zmiany (załącznik nr 5 do protokołu). Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

Przewodniczący Rady Marek Świątek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie powiatu kolskiego na 2023r. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 20 radnych. W jego wyniku uchwała została podjęta 20 głosami „za", 0 głosów „przeciw" 

i 0 głosów „wstrzymujących się". Imienny wykaz głosowania w powyższej sprawie stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr LXVIII/458/2023 i stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia świadomości 

prawnej wśród lokalnej społeczności na temat transplantacji.



Projekt uchwały odczytał przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marek Marciniak. 

Rada Powiatu Kolskiego po rozpatrzeniu petycji dotyczącej zwiększenia świadomości prawnej 

wśród lokalnej społeczności na temat transplantacji, postanawia nie uwzględnić wniosków 

zawartych w petycji.

Przewodniczący rady Marek Świątek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia świadomości prawnej wśród lokalnej społeczności 

na temat transplantacji. W głosowaniu imiennym udział wzięło 20 radnych. W jego wyniku 

uchwała została podjęta 20 głosami „za", 0 głosów „przeciw" i 0 głosów „wstrzymujących się". 

Imienny wykaz głosowania w ww. sprawie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona Nr LXVIII/459/2023 i stanowi załącznik nr 

9 do protokołu.

Obrady opuścił radny Zbigniew Szarecki

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody ma zawarcie umów najmu pomieszczeń 

na cele gastronomiczne- kateringowe w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Kole.

Projekt uchwały przedstawił naczelnik Łukasz Ziemniak. Dyrektor SP ZOZ w Kole zwrócił się z 

prośbą o wyrażenie zgody na zawarcie umów najmu pomieszczeń o pow. 36m na cele 

gastronomizno- kateringowe na okres 3 lat. Przedłużenie najmu umożliwi ciągłość 

funkcjonowania lokalu handlowego zapewniając pacjentom oraz pracownikom szpitala 

możliwość korzystania z usług gastronomicznych.

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Świątek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody ma zawarcie umów najmu pomieszczeń na cele gastronomiczna- kateringowe 

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Kole. W głosowaniu imiennym 

udział wzięło 19 radnych. W jego wyniku uchwała została podjęta 19 głosami „za", 0 głosów 

„przeciw" i 0 głosów „wstrzymujących się". Imienny wykaz głosowania w ww. sprawie stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.

Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona Nr LXVIII/460/2023 i stanowi załącznik nr 

11 do protokołu.



Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu garaży w 

budynku jednokondygnacyjnym na nieruchomości położonej w Kole, przy ul. 

Poniatowskiego.

Projekt uchwały przedstawił naczelnik Łukasz Ziemniak. Dyrektor SP ZOZ w Kole wystąpił z 

wnioskiem o wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu garaży w budynku 

jednokondygnacyjnym położonym w Kole przy ul. Poniatowskiego w Kole na okres 3 lat.

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Świątek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu garaży w budynku jednokondygnacyjnym na 

nieruchomości położonej w Kole, przy ul. Poniatowskiego. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 19 radnych. W jego wyniku uchwała została podjęta 19 głosami „za", 0 głosów 

„przeciw" i 0 głosów „wstrzymujących się". Imienny wykaz głosowania w ww. sprawie stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu.

Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona Nr LXVIII/461/2023 i stanowi załącznik nr 

13 do protokołu.

Ad 11. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Kole za 2022r.

Dyrektor szpitala Grzegorz Gibaszek przedstawił informacje w zakresie:

- działalności szpitala obejmujące liczbę i strukturę wykorzystania łóżek na poszczególnych 

oddziałach;

- ambulatoryjnej opieki specjalistycznej;

- podstawowej opieki medycznej;

- ratownictwa medycznego i transportu sanitarnego;

- informacje o zatrudnieniu;

- realizacji umów zawartych z Narodowym Funduszem Zdrowia;

- wykonane inwestycje.

Przewodniczący rady otworzył dyskusję. Radny Tomasz Barański zainteresowany był czy w 

powiecie kolskim zwiększy się liczba karetek? Dyrektor Grzegorz Gibaszek odpowiedział, że nie 

przewiduje się zwiększenia liczby karetek, natomiast plany są, aby w jednej karetce dyżurował 

lekarz.



Radna Ewa Ochędalska oraz radny Lech Spliter dopytali o plany uruchomienia działalności 

poradni endokrynologicznej? Dyrektor SP ZOZ w Kole potwierdził plany uruchomienia poradni 

endokrynlogicznej, obecnie oczekuje, aby lekarz, który obecnie jest na trzecim roku 

specjalizacji otrzymał zgodę od swojego promotora na świadczenie usług w poradni.

Radny Mariusz Kozajda zainteresowany był przeznaczeniem obiektów, które znajdują się za 

prosektorium szpitala? Dyrektor odpowiedział, że budynek jest w złym stanie technicznym, 

jednak zameldowany jest tam jeden lokator. Dyrektor posiada wyrok sądowy z orzeczeniem o 

eksmisji wspomnianego lokatora, jednak aktualnie nie ma zapewnionego mieszkania 

zastępczego.

Radny Marek Tomicki ponowił prośbę o odmalowanie masztu flagowego na terenie szpitala? 

Dyrektor Grzegorz Gibaszek zapewnił, że masz zostanie pomalowany w najbliższym czasie.

Przewodniczący rady Marek Świątek stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła informacje z 

działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole za 2022r. przez 

aklamację. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

12. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2022 r.

Przewodniczący Rady Marek Świątek poinformował, że ocena zasobów Pomocy Społecznej za 

2022r. była omawiana na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych. Informacja została przyjęta 

przez aklamację i stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad 13. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

Odpowiedzi były udzielane na bieżąco.

Ad 14. Wolne głosy i wnioski.

Radny Radomir Piorun podziękował dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w Kole za 

podniesienie kratki na moście w Kole. Apeluje, aby w przyszłości pomyśleć o wymianie 

nawierzchni asfaltowej na moście.

Przewodniczący Rady Marek Świątek z okazji zbliżającego się Święta Dnia Strażaka złożył 

życzenia druhom Ochotniczych Straży Pożarnej i strażakom, a tegorocznym maturzystom życzył 

powodzenia w zdawaniu egzaminu dojrzałości.

Dyrektor Grzegorz Kujawa złożył życzenia pracownikom Powiatowego Zarządu Dróg w Kole z 

okazji Dnia Drogowca.



Przewodniczący rady Marek Świątek na zakończenie udzielił głosu mieszkańcowi powiatu 

kolskiego Andrzejowi Kucińskiemu, który wyraził swoją opinię na temat współpracy z 

urzędnikami Starostwa Powiatowego w Kole oraz Powiatowego Inspektoratu Nadzoru

Budowlanego w Kole.

Ad 15. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący rady Marek Świątek zamknął obrady LXVI11 sesji o godz. 1015

Protokółowała:

Malwina Morzycka

PRZEWODNICZĄCY 
Rady PowiatefKolskiego

Marek^świirtek


